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Anteckning om beslut taget av AU - styrelsen för Härnösands ridklubb 
 
Efter möte mellan ridskolechef och styrelserepresentant har det tydliggjorts vad gäller vid den 
juridiska frågan vi haft gällande ett hästköp. Då ärendet dragit ut på tiden och den motpart vi drivit 
vårt ärende gentemot upphört att existera som företag beslutar AU för styrelsen att avsluta ärendet 
och ge ridskolechef i uppdrag att kontakta försäkringsbolaget för att avsluta.  
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